
خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

نهرودی: با مربی ایرانی یا کوبایی در خوشبینانهترین حالت دو سهمیه بگیریم/ فونتانا برای
موفقیت باید فرصت داشته باشد

 سه شنبه ۱۲ دی ۱۴۰۲ - ۱۰:۰۸ شناسه خبـر : ۱۲۹۴۲۴

سرمربی پیشین تیم ملی بوکس تأکید کرد نباید از فونتانا یا فونتس توقع داشته باشیم که با دو ماه همکاری با تیم
 ملی به موفقیت برسند.

حسینقلی نهرودی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر، در خصوص حضور رینالدو فونتس مربی کوبایی در ایران اظهار

داشت: این مربی از مهد بوکس دنیا به کشورمان آمده و نباید از این موضوع غافل شد، اما امیدوارم مشکلی که از زمان

ناطقنوری تا حسینی وجود داشته، این بار تکرار نشود. این مشکل، عدم اجرای برنامههای مربیان است و فرقی ندارد

مربی داخلی یا خارجی باشد. با اطمینان میگویم این برنامهها از سوی مربیان خارجی با مربیان داخلی خیلی فرق

نمیکند.
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وی افزود: این مشکل از گذشته بوده و در سالیان اخیر نیز ادامه داشته است. امیدوارم این بار با حمایت روحاالله حسینی 

این مشکل برطرف شود. مربیان خارجی خیلی بیشتر از ما اعتقاد به اردوهای مشترک و مسابقات تدارکاتی دارند. همزمان

با حضور تیم نوجوانان در مسابقات قهرمانی جهان، مربی ارمنستان یک دعوتنامه به تیم ایران داده که برای 10 روز بعد

بوده است. موضوعی که نشان میدهد کشورها از هر مسابقه به مسابقه یا اردوی مشترک بعد میروند. حسینی به قول

خود در خصوص حضور مربی خارجی عمل کرده و حالا باید به اجرای برنامهها نیز عمل کند.

سرمربی پیشین تیم ملی بوکس در خصوص اینکه شناختی نسبت به عملکرد فونتس دارد، گفت: همانطور که گفتم این

مربیان از مهد بوکس به ایران میآیند و اعتقاد دارم تماشاگر بوکس کوبا نیز بوکس را بلد است. از این مربی شناخت

دارم، اما حتماً فدراسیون در انتخاب او دقت و توجه کرده و بر اساس یک رزومه این مربی را به ایران آورده است.  این

مربی ستارهدار است و در مدت حضور در اردوی لرستان شناخت بیشتری نسبت به بوکس ایران پیدا کرده و شنیدهام

مربیان ایرانی نیز از عملکردش ابراز رضایت کردند.

«شنیده میشود در روزهای آینده قرار است فونتانا سرمربی مطرح و 70 ساله کوبایی برای برعهده گرفتن هدایت تیم

ملی وارد ایران شود و این در حالی است که شرایط سنی شما در زمان هدایت تیم ملی انتقادات زیادی به دنبال داشت.»

نهرودی در پاسخ به این سؤال عنوان کرد: فونتانا مربی عالی و شناخت شدهای است. سن وسال بحثی بود که در زمان من

خیلی مطرح شد و کم لطفی بود. در حالی که در اردوهای تیم ملی قرار نبود که بوکس کنم. برنامه را طراحی میکردم و

اجرای آن با همایون امیری بود و من نظارت داشتم که برنامه اجرا شود. اگر فونتانا بیاید نیز همین کار را میکند و آن طور

که شنیدهام از لحاظ سلامت نیز شرایطش بهتر از من است.

وی در خصوص احتمال موفقیت تیم ملی با فونتانا گفت: این مربی در تایلند عملکرد بسیار خوبی داشت، اما این نتیجه در

10،12 سال حضورش کسب شد. نباید فکر کنیم که با حضور فونتانا قرار است دو ماه بعد به سکوی جهان و المپیک

برسیم. حتی نباید در این مدت کوتاه تا مسابقات گزینشی المپیک از این مربیان کوبایی توقع کسب سهمیه داشته باشیم.

سرمربی پیشین تیم ملی در خصوص اینکه برخی کارشناسان اعتقاد دارند اگر قرار به حضور مربی خارجی بود باید

زودتر این اتفاق میافتد و بهتر است در مدت کوتاه باقی مانده تا مسابقات گزینشی المپیکر با مربی ایرانی در مسابقات

شرکت کنیم، به تسنیم گفت: بهتر بود تیم جوانی را در اختیار مربیان کوبایی بگذاریم. فکر میکنم مربی کوبایی در

مسابقات قهرمانی کشور به اسمها توجهی نکند. حضور در مسابقات گزینشی المپیک با مربی خارجی یا داخلی فرقی

نمیکند و حتی من هم در صورت حضور در تیم ملی با 5،6 ماه نمیتوانستم معجزه کنم و این مربیان کوبایی نیز معجزه

نخواهند کرد.
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نهرودی تأکید کرد: بعید میدانم در مسابقات گزینشی المپیک که اسفندماه در ایتالیا برگزار میشود سهمیهای کسب

کنیم، اما امیدوارم در مرحله بعد که خردادماه در تایلند برگزار خواهد شد موفق به کسب سهمیه شویم. در حال حاضر

قهرمان بزرگ از مسابقات قارهای سهمیه کسب کردند، اما با این حال کسب سهمیه در ایتالیا راحت نیست و در هر وزن

4 نفر سهمیه خواهند گرفت. بعد از این مسابقات یک مقدار نفرات غربال خواهند شد و کار برای مسابقات تایلند

سبکتر میشود و به شرط قرعه مناسب، غیرت بچهها و در نهایت با راهنمایی مربیان کوبایی در خردادماه سال آینده در

تایلند در خوشبینانهترین شرایط دو سهمیه کسب کنیم.

وی افزود: انتظار از این مربیان در این مدت برای موفقیت بیفایده است و حتی اگر من و سایر بچهها ایرانی نیز هدایت

تیم ملی را برعهده داشتند، همین صحبتها را میکردم. بر همین استدلال حتی اگر من در حال حاضر سرمربی تیم ملی

بودم در مسابقات کسب سهمیه در ایتالیا شرکت نمیکردیم، اما با تمرینات بهتر و چند اردوی تدارکاتی مشترک در

تمسابقات ایلند میتوانستیم همین دو سهمیه مربیان کوبایی را کسب کنیم. 

پیشکسوت بوکس ایران یادآور شد: برای فونتانا خیلی احترام قائل هستم، اما برای موفقیت باید فرصت داشته باشد و

برنامههایش در دراز مدت پیاده شود. فکر میکنم این مربی آنقدر شعور داشته باشد که برای 4 سال آینده قولی نداده و

قول موفقیت در 8 سال آینده را بدهد. در کوبا استعدادهای 9،10 ساله را شناسایی و برای 8 سال روی آنها کار میکنند

تا در 17،18 سالگی قهرمان المپیک شوند.

  نهردی در پاسخ به این سؤال که شنیده میشود بعد از بازیهای آسیایی بین او و فدراسیون فاصله افتاده است، گفت:

روحاالله حسینی از بچههای من است، بوده و انشاءاالله خواهد بود. در حال حاضر هیچ دلخوری از هم نداریم، اما بعد از

هر پروژهای نیاز به استراحت و دوری است. این دوری، قهر نبوده و حتی به فدراسیون میروم، اما در امور مختلف

کمتر اظهار نظر میکنم و دلم میخواهد بیشتر نیروهای جوان صحبت کنند. در حال حاضر 75 ساله هستم و اگر 90 ساله

باشم نیز سرباز بوکس خواهم بود و کاری از دستم بربیاد با تمام توان انجام خواهم داد.
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